

Terms and Conditions for Group Dining Privilege at GREEN & Above and Beyond Exclusive Offer

- 1. This offer is only applicable to official website bookings with designated promotion code. Bookings made on other websites will not be available.
- This offer is only applicable for Above & Beyond Seafood Set and GREEN dinner sets or semibuffet dinner
- 3. This offer is only valid for bookings made after June 13, 2025, and must be redeemed by dining in on or before July 31, 2025.
- 4. This offer is only applicable to a minimum of 4 guests; the one complimentary bottle of selected white wine is for takeaway only.
- 5. This offer is only available for limited quota. First come, first served based on booking with deposit.
- 6. The offer cannot be used in conjunction with other promotions.
- 7. This offer is not redeemable for cash or any other product.
- 8. Hotel ICON reserves the right to reject any booking based on restaurant business situation.
- 9. The offer is subject to change without prior notice.
- 10. In case of any disputes, Hotel ICON reserves the right to make the final decision.

GREEN 及天外天晚市團體限定禮遇之條款及細則

- 1. 此優惠只適用於官網並使用指定優惠碼預訂,如於官網以外的其他網站預訂恕不接受。
- 2. 此優惠只適用於天外天中菜廳晚市海鮮套餐及 GREEN 晚市套餐或半自助晚餐。
- 3. 此優惠只適用於 2025 年 6 月 13 日後的預訂,並必須於 2025 年 7 月 31 日當日或之前用餐方可 兌換。
- 4. 此優惠只適用於最少 4 位預訂,每枱限送 1 支精選白酒,只限外賣,不可堂食。
- 5. 此優惠名額有限,優惠按預訂次序,先到先得並需支付訂金。
- 6. 此優惠不能與其他促銷同時使用。
- 7. 此優惠不可兌換現金或其他產品。
- 8. 唯港薈保留根據餐廳營運情況拒絕仟何預訂的權利。
- 9. 優惠如有更改,恕不另行通知。
- 10. 如有任何爭議, 唯港薈保留最終決定權。